
PROTOKÓŁ   Nr 92.2014 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia 6 czerwca 2014 r. 
 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Waldemar Sitek        -  Członek Komisji   
6. Aleksandra Swieżak -  Członek Komisji     
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Halina Kusak  -  Skarbnik Gminy  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Omówienie wykonania budżetu gminy za 2013 rok.  
3. Sprawy bieżące w tym zapoznanie się z korespondencją. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Komisja przyjęła protokół Nr 91.2014 z dnia  26 maja 2014 roku. 
 
Ad2.  Pani Halina Kusak Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła sprawozdanie 
finansowe za 2013 rok składające się z: 
    - bilansu z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz; 
    - łącznego bilansu jednostek budżetowych i samorządowego zakładu  
       budżetowego; 
    - łącznego zestawienie zmian w funduszu; 
    - łącznego rachunek zysków i strat.  
 
W trakcie omawiania, radni zadawali pytania, min. radny Mirosław Sobczak 
zapytał, jakie są powody niskiego wykonania dochodów z najmu i dzierżawy 
w dziale 700 rozdział 70005 – gospodarka gruntami i nieruchomościami. 
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Pani Skarbnik odpowiedziała, że niskie wykonanie dochodów jest 
spowodowane przede wszystkim  rozwiązaniem  umowy z bankiem PKO  na 
wynajem pomieszczeń w budynku Urzędu, brakiem wynajmu pomieszczeń w 
2013 roku w budynku przy ulicy Szklanej, jak również nie wynajmowaniem 
pomieszczeń w budynku OSP Jasieniac.  
 
Radny Waldemar Sitek poinformował, że zgodnie z wcześniejszymi 
informacjami ze strony Urzędu, mieszkańcy osiedla Słoneczna  mieli mieć 
możliwość wpłaty na raty opłaty za przyłącza kanalizacyjne. Teraz kiedy 
wykonawcą ma być ZGKiM w Tłuszczu mieszkańcy dowiedzieli się, że nie 
mają  możliwości uiszczenia należności w ratach. Czy to jest możliwe, zapytał 
Panią Skarbnik radny Sitek.  
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że Gmina otrzymała  dotację 55%  na przyłącza 
dla osób fizycznych, a mieszkańcy płacą pozostałe  45%  i te wpłaty mogą być 
rozłożone na raty tylko do końca lipca, ponieważ  Gmina musi do końca lipca 
osiągnąć efekt ekologiczny, żeby zadanie zostało zakończone i rozliczone.  
 
Radny Waldemar Sitek powiedział, że będzie to problemem dla niektórych 
mieszkańców tym bardziej, że nie wiemy ile kosztuje 1 m bieżący tej kanalizacji  
i są duże dysproporcje w kosztach  pomiędzy  mieszkańcami, którzy 
zamieszkują  w tej samej linii zabudowy.   
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że jest to sprawa do wydziału inwestycji. 
 
Komisja do tematu powróci na kolejnym posiedzeniu,  kiedy  zaprosi w tej 
sprawie dyrektora ZGKiM w Tłuszczu i kierownika wydziału inwestycji w 
Urzędzie.  
 
Radny Mirosław Szczotka zapytał, czy nie można realizować budowy placu 
zabaw na osiedlu Górki z funduszu sołeckiego, zamiast czekać na pieniądze z 
LGD. 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że można, należy tylko złożyć wniosek w tej 
sprawie do wydziału inwestycji.  
 
  
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
- Urząd Gminy Strachówka  przesyła Uchwałę Nr XXXIV/210/2014 w sprawie 
wyrażenia stanowiska Rady Gminy Strachówka dotyczącego  likwidacji 
Komisariatu Policji w Jadowie, załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
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Komisja zapoznała się i popiera stanowisko Rady Gminy Strachówka. 
 
- Rada Gminy Jadów podjęła Uchwałę Nr XXXVI/267/2014 w sprawie 
negatywnego stanowiska Rady Gminy Jadów dotyczącego likwidacji 
Komisariatu Policji w Jadowie, którą przekazuje w załączeniu z prośbą o 
wsparcie i podjęcie działań popierających ich żądania o utrzymanie Komisariatu 
Policji w Jadowie, załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja popiera stanowisko Gminy Jadów.  
 
- Grupa Inicjatywna mieszkańców Jasienicy  zwraca się z zapytaniem, czy 
istnieją jakieś przesłanki prawne, lokalne, środowiskowe, które mogą zaniechać, 
opóźniać  lub powstrzymać działania na rzecz inwestycji dotyczącej drogi 
Jasienia-Ostrówek. Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.  
 
Komisja  zwraca się z  wnioskiem o przybycie na posiedzenie Komisji dniu  
13 czerwca 2014 roku dyrektora ZGKiM w Tłuszczu w sprawie realizacji zadań 
inwestycyjnych oraz Pana Piotra Gołosia w sprawie remontów i utrzymania 
dróg . Wniosek w załączeniu.  
 
Ad4. Termin kolejnych posiedzeń Komisji ustalono na dzień  13 czerwca 2014 
roku 2014 roku godzina  9.00. 
  
 
Na tym protokół zakończono.  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu.                                                 
 
                                                                                                   Przewodniczący Komisji 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                                                    Mirosław Sobczak  
dnia 10 czerwca  2014 r.                                                     


